
ZÁPISNICA 

 

zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Novosade, ktoré sa uskutočnilo  

dňa 15.3.2022 o 17:30 hod. v sále kultúrneho domu 

 

 

 

 

Prítomní: 

 

Mgr. Jozef Jastrab, starosta obce 

 

Poslanci: 

     Bibiána Levická 

     Juraj Cenky 

      Jaroslav Jacko 

      Ladislav Marošník 

      JUDr. Matúš Baranec 

      Mgr. Lenka Višňovská 

      Andrej Lajoš 

 

 Ospravedlnili sa: 

      Ján Fonos 

                                       Ľubomír Dely 

  

Ďalší prítomní: 

    Ing. František Feďák, hlavný kontrolór obce 

    Mgr. Martin Feďák, referent obce 

                          Radoslav Tichý 

                          Ondej Zamba 

 

 

 

1. Otvorenie 
 

 V súlade s § 12 ods. 1 zákona č. 369/1990 o obecnom zradení a v znení neskorších 

predpisov starosta obce Mgr. Jozef Jastrab otvoril a viedol 17. zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva v Novosade. 

 

Starosta obce konštatoval, že na 17. zasadnutí OZ je prítomných 7 poslancov a že obecné 

zastupiteľstvo je uznášania schopné. Z rokovania sa ospravedlnili Ján Fonos a Ľubomír Dely. 

 

 

PROGRAM: 

Starosta konštatoval, že návrh programu 17. zasadnutia OZ majú poslanci uvedený na písomnej 

pozvánke ( tvorí prílohu č. 1 zápisnice ), ktorý obdŕžali spolu s pozvánkou na zasadnutie OZ. 

 

 

 

 



 Za overovateľov zápisnice o priebehu rokovania 17. zasadnutia OZ starosta obce určil 

týchto poslancov: 

 

1. JUDr. Matúš Baranec 

a 

2. Bibiána Levická 

 

 

Hlasovanie 

(hlasovanie č. 1) 

 

za: 7, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

 
 

Za 
 

7 
 

Bibiána Levická, Juraj Cenky, Jaroslav Jacko,  

Ladislav Marošník, JUDr. Matúš Baranec,  

Mgr. Lenka Višňovská, Andrej Lajoš 
 

 

 

 

Voľba návrhovej komisie 

 

Starosta obce Mgr. Jozef Jastrab, predniesol návrh na zloženia návrhovej komisie: 

 

 - Jaroslav Jacko 

 - Ladislav Marošník 

 - Mgr. Lenka Višňovská 

 

 

Hlasovanie 

(hlasovanie č. 2) 

 

za: 7, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

 
 

Za 
 

7 
 

Bibiána Levická, Juraj Cenky, Jaroslav Jacko,  

Ladislav Marošník, JUDr. Matúš Baranec,  

Mgr. Lenka Višňovská, Andrej Lajoš  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



2. Kontrola prijatých uznesení  

 

Starosta obce predniesol prijaté uznesenia z 16. zasadnutia OZ.  

 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 2 zápisnice. 

 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 220 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

berie na vedomie  
kontrolu uznesení zo 16. zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

 

Hlasovanie 

(hlasovanie č. 3) 

 

za: 7, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

 
 

Za 
 

7 
 

Bibiána Levická, Juraj Cenky, Jaroslav Jacko,  

Ladislav Marošník, JUDr. Matúš Baranec,  

Mgr. Lenka Višňovská, Andrej Lajoš  

 

 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

 

 

3. Informatívna správa o plnení úloh na úseku rozvoja obce 

 

Starosta obce prečítal informatívnu správu o plnení úloh na úseku rozvoja obce.  

 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 3 zápisnice. 

 

Poslanec JUDr. Matúš Baranec povedal, že keď sa bude zatepľovať 2. pavilón ZŠ či by najprv 

nebolo dobre urobiť strechu. 

 

Starosta povedal, že strecha nie je v zlom stave a že nezateká. 

 

Poslanec JUDr. Matúš Baranec povedal, že keď bude wifi zóna na námestí pred obecným 

úradom a na oddychovej zóne pri škole či tam nebudú vysedávať cez noc ľudia. 

 

Starosta povedal, že wifi sa bude vypínať o 22:00. 

 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 3 zápisnice. 

 

 

 

 

 



Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 221 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

berie na vedomie  
Informatívnu správu o plnení úloh na úseku rozvoja obce. 

 

Hlasovanie 

(hlasovanie č.4) 

 

za: 7, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

 
 

Za 
 

7 
 

Bibiána Levická, Juraj Cenky, Jaroslav Jacko,  

Ladislav Marošník, JUDr. Matúš Baranec,  

Mgr. Lenka Višňovská, Andrej Lajoš  

 

 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

 

 

4. Všeobecné záväzné nariadenie č. 1/2022 ZaD č. 2 

    Záväzná časť územného plánu obce Novosad 

 

Poslankyňa Mgr. Lenka Višňovská sa opýtala, že čo rieší spomínané VZN. Či je tam aj niečo 

nové? 

 

Starosta odpovedal, že sa jedná o ukončenie zmien a doplnkov č. 2 ÚPN obce. Je to tak ako to 

bolo schválené ohľadom pozemku Mgr. Kapajku a budovy Tomáša Sirovca.  

 

 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 4 zápisnice. 

 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 222 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

A) berie na vedomie                                                                                           

a) stanovisko Okresného úradu Košice, Odboru výstavby a bytovej politiky 

č. OU-KE-OVBP1-2022/013298-002 zo dňa 09.03.2022 o preskúmaní 

návrhu Zmien a doplnkov č.2 Územného plánu obce Novosad podľa §25 

zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku 

v znení neskorších predpisov (stavebný zákon), 

b) správu o prerokovaní návrhu ZaD č. 2  Územného plánu obce Novosad 

vypracovanú odborne  spôsobilou osobou na zabezpečenie obstarávania ÚPD 

a ÚPP podľa § 2a zákona č. 50/1976 Ing. Ivetou Sabakovou (reg. č. 405). 

 

 



B) súhlasí 

 s vyhodnotením pripomienok podaných v rámci prerokovania návrhu Zmien 

a doplnkov č.2 Územného plánu obce Novosad. 

C) schvaľuje 

 podľa §31 ods. (1) , §26 ods.(3) a  § 27 ods. (3) stavebného zákona 

v nadväznosti na §11 ods. (4) písm. c) zákona 369/1990 Z. z. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov Zmeny a doplnky č.2 Územného plánu 

obce Novosad. 

      D) žiada 

 starostu obce zabezpečiť prostredníctvom odborne spôsobilej osoby pre 

obstarávanie Zmien a doplnkov č.2 Územného plánu obce Novosad: 

a) v súlade s § 6 ods. (8) zákona č. 369/1990 Z.z. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov vyhlásenie Všeobecne záväzného  nariadenia obce 

Novosad, ktorým sa vymedzujú záväzné časti  Zmien a doplnkov č.2 

Územného plánu obce Novosad, 

b) označenie textovej časti, výkresovej časti a záväznej časti Zmien a doplnkov 

č.2 Územného plánu obce Novosad schvaľovacou doložkou v súlade s § 28 

ods. (1) stavebného zákona, 

c) vyhotovenie registračného listu v súlade s § 28 ods. (5) stavebného zákona 

a jeho doručenie Ministerstvu dopravy a výstavby  SR spolu s kópiou 

uznesenia o schválení Zmien a doplnkov č.2 Územného plánu obce Novosad, 

d) uloženie Zmien a doplnkov č.2 Územného plánu obce Novosad v obci – na 

obecnom úrade , stavebnom úrade a na Okresnom úrade Košice, Odbore 

výstavby a bytovej politiky do 3 mesiacov od jej schválenia, 

e) zverejniť v súlade s §27 ods. (4) písm. a) a b) stavebného zákona záväznú časť 

Zmien a doplnkov č.2 Územného plánu obce Novosad na úradnej tabuli 

najmenej na 30 dní a doručením dotknutým orgánom. 

 

Hlasovanie 

(hlasovanie č.5) 

 

za: 6, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 1 poslanci 

 
 

Za 
 

6 
 

Bibiána Levická, Juraj Cenky, Jaroslav Jacko,  

Ladislav Marošník, JUDr. Matúš Baranec, 

Andrej Lajoš 
 

 

Zdržala sa 
 

1 
 

Mgr. Lenka Višňovská  

 

 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 5 zápisnice. 

 

 

 

 

 

 

 



Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 223 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje  
a) Všeobecné záväzné nariadenie obce č. 1/2022 o vyhlásení záväznej časti ÚPN obce Novosad, 

ktorým sa vymedzujú záväzné časti ÚPN obce Novosad. 

b) Dodatok č. 1 k VZN obce Novosad č. 1/2012 o vyhlásení záväznej časti ZaD č. 1 ÚPN obce 

Novosad, ktorým sa vymedzujú záväzné časti ZaD č. 1 ÚPN obce Novosad. 

 

Hlasovanie 

(hlasovanie č.6) 

 

za: 6, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 1 poslanci 

 
 

Za 
 

6 
 

Bibiána Levická, Juraj Cenky, Jaroslav Jacko,  

Ladislav Marošník, JUDr. Matúš Baranec, 

Andrej Lajoš 
 

 

Zdržala sa 
 

1 
 

Mgr. Lenka Višňovská  

 

 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

 

Starosta prečítal návrh na Uznesenie č. 224. 

 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 6 zápisnice. 

 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 224 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

sa uznáša  
podľa §11 ods.4 písm. g) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov na VZN č. 1/2022 o vyhlásení záväznej časti Zmien a doplnkov č.2  Územného 

plánu obce  Novosad, ktorým sa vymedzujú záväzné časti Zmien a doplnkov č.2  Územného  

plánu obce Novosad a ktorým sa mení a dopĺňa VZN č.1/2012 o vyhlásení záväznej časti 

Územného  plánu  obce Novosad a Dodatok č.1 o vyhlásení Zmien a doplnkov č.1 záväznej 

časti Územného  plánu  obce Novosad. 

 

 

 

 

 

 

 

 



Hlasovanie 

(hlasovanie č.7) 

 

za: 6, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 1 poslanci 

 
 

Za 
 

6 
 

Bibiána Levická, Juraj Cenky, Jaroslav Jacko,  

Ladislav Marošník, JUDr. Matúš Baranec,  

Andrej Lajoš 
 

 

Zdržala sa 
 

1 
 

Mgr. Lenka Višňovská  

 

 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

 

 

5. Všeobecné záväzné nariadenie obce č. 2/2022 o určení miesta a času zápisu detí do  

    1. ročníka základnej školy v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Novosad 

 

Starosta povedal, že spomínané VZN mali poslanci doručene s ostatnými materiálmi na obecne 

zastupiteľstvo. 

 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 7 zápisnice. 

 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 225 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje  
Všeobecné záväzné nariadenie obce č. 2/2022 o určení miesta a času zápisu detí do 1. ročníka 

základnej školy v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Novosad.  

 

Hlasovanie 

(hlasovanie č.8) 

 

za: 7, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

 
 

Za 
 

7 
 

Bibiána Levická, Juraj Cenky, Jaroslav Jacko,  

Ladislav Marošník, JUDr. Matúš Baranec,  

Mgr. Lenka Višňovská, Andrej Lajoš 
 

 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

 

 

 

 

 



6. Úprava rozpočtu obce Novosad na rok 2021 – rozpočtové opatrenie č. 6 

 

Poslankyňa Bibiána Levická sa opýtala za čo je suma v položke č. 19. 

 

Starosta vysvetlil, že sa to tiká  minulého roku. 

 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 8 zápisnice. 

 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 226 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

berie na vedomie  
Úpravu rozpočtu obce Novosad na rok 2021 – rozpočtové opatrenie č. 6. 

  

Hlasovanie 

(hlasovanie č.9) 

 

za: 7, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

 
 

Za 
 

7 
 

Bibiána Levická, Juraj Cenky, Jaroslav Jacko,  

Ladislav Marošník, JUDr. Matúš Baranec,  

Mgr. Lenka Višňovská, Andrej Lajoš 
 

 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

 

 

7. Úprava rozpočtu obce Novosad na rok 2022 – rozpočtové opatrenie č. 1 

 

Tento bod sa presúva na najbližšie rokovanie obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

8. Došla pošta 

 

Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku Radoslav Tichý 

 

Radoslav Tichý bližšie vysvetlil o čo v žiadosti ide. Povedal, že podobnú žiadosť podal aj Ondrej 

Zamba. 

 

Poslanec JUDr. Matúš Baranec povedal, že pri odpredaji sa môže brať do úvahy aj osobitný 

zreteľ. Zákon to umožňuje. 

 

Forma odpredaja sa určí po konzultácií s právnikom. . 

 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 9 zápisnice. 

 



Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 227 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

predbežne súhlasí  
so Žiadosťou o odkúpenie obecného pozemku Radoslavovi Tichému. 

  

Hlasovanie 

(hlasovanie č.10) 

 

za: 7, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

 
 

Za 
 

7 
 

Bibiána Levická, Juraj Cenky, Jaroslav Jacko,  

Ladislav Marošník, JUDr. Matúš Baranec,  

Mgr. Lenka Višňovská, Andrej Lajoš 
 

 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

 

Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku Ondrej Zamba 

 

Starosta povedal, že sa jedná o podobnú žiadosť ako pri Radoslavovi Tichému. 

 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 10 zápisnice.  

 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 228 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

predbežne súhlasí  
so Žiadosťou o odkúpenie obecného pozemku Ondrejovi Zambovi. 

  

Hlasovanie 

(hlasovanie č.11) 

 

za: 7, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

 
 

Za 
 

7 
 

Bibiána Levická, Juraj Cenky, Jaroslav Jacko,  

Ladislav Marošník, JUDr. Matúš Baranec,  

Mgr. Lenka Višňovská, Andrej Lajoš 
 

 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

 

 

 



Žiadosť o prenájom obecných pozemkov Ondrej Zamba 

 

Ondrej Zamba vysvetlil, že sa jedná o pozemky ktoré dlhodobo užíva. 

 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 11 zápisnice. 

 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 229 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

predbežne súhlasí  
so Žiadosťou o prenájom obecných pozemkov Ondrejovi Zambovi. 

  

Hlasovanie 

(hlasovanie č.12) 

 

za: 7, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

 
 

Za 
 

7 
 

Bibiána Levická, Juraj Cenky, Jaroslav Jacko,  

Ladislav Marošník, JUDr. Matúš Baranec,  

Mgr. Lenka Višňovská, Andrej Lajoš 
 

 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

 

 

Žiadosť o prenájom sály Kultúrneho domu Blažej Karička 

 

Starosta povedal, že pre zvyšujúcu sa chorobnosť v obci neodporúča túto žiadosť schváliť. 

 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 12 zápisnice. 

 

 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 230 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

neschvaľuje  
Žiadosť o prenájom sály Kultúrneho domu Blažejovi Karičkovi. 

  

 

 

 

 

 

 



Hlasovanie 

(hlasovanie č.13) 

 

za: 0, proti: 5, hlasovania sa zdržali: 2 poslanci 

 
 

Proti 
 

5 
 

Bibiána Levická, Jaroslav Jacko, 

Ladislav Marošník, Mgr. Lenka Višňovská, 

Andrej Lajoš 
 

 

Zdržali sa 
 

2 
 

Juraj Cenky, JUDr. Matúš Baranec 
 

 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, nebolo schválené. 

 

 

Žiadosť o výrub stromu Peter Rostáš 

 

Starosta povedal, že ide o výrub stromu na Orgovánovej ulici. 

 

Poslanec JUDr. Matúš Baranec povedal, že zmieňovaný strom poškodzuje cestu na ulici. 

 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 13 zápisnice. 

 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 231 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje  
Žiadosť o výrub stromu Petrovi Rostášovi. 

  

Hlasovanie 

(hlasovanie č.14) 

 

za: 7, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

 
 

Za 
 

7 
 

Bibiána Levická, Juraj Cenky, Jaroslav Jacko,  

Ladislav Marošník, JUDr. Matúš Baranec,  

Mgr. Lenka Višňovská, Andrej Lajoš 
 

 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

 

Poslanec Juraj Cenky odišiel z rokovania obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

 

 



Žiadosť o predaj obecného pozemku Nikola Himaľová 

 

Starosta povedal, že podobná žiadosť od Himaľovej bola prerokovaná minulého roku. 

 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 14 zápisnice. 

 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 232 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

neschvaľuje  
Žiadosť o predaj obecného pozemku Nikole Himaľovej. 

  

Hlasovanie 

(hlasovanie č.15) 

 

za: 0, proti: 5, hlasovania sa zdržali: 1 poslanci 

 
 

Proti 
 

5 
 

Bibiána Levická, Jaroslav Jacko, 

Ladislav Marošník, JUDr. Matúš Baranec, 

Andrej Lajoš  
 

 

Zdržala sa 
 

1 
 

Mgr. Lenka Višňovská  

 

 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, nebolo schválené. 

 

 

Žiadosť o predaj obecného bytu Dávid Maďar 

 

Tento bod sa presúva na najbližšie rokovanie obecného zastupiteľstva. 

 

 

Žiadosť o predaj obecného pozemku Jaroslav Dobranský 

 

Tento bod sa presúva na najbližšie rokovanie obecného zastupiteľstva. 

 

 

Žiadosť o predaj obecného pozemku Jana Dobranská 

 

Tento bod sa presúva na najbližšie rokovanie obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

 

 

 

 

 



9. Interpelácia poslancov 

 

Poslanec Ladislav Marošník sa opýtal starostu, že či sa bude realizovať orezávanie stromov na 

Hlavnej ulici. 

 

Starosta povedal, že sa to bude realizovať do konca marca. 

 

Poslanec Andrej Lajoš oznámil, že rozhlas pri pani Dobranskej na Orgovánovej ulici nefunguje.   

 

Starosta povedal, že sa vymení.  

 

 

 

10. Rôzne 

 

1. Spoluúčasť na financovaní projektu: „Dobudovanie technickej infraštruktúry v obci“ 

 

Starosta oboznámil poslancov so zámerom projektu. 

 

Poslankyňa Mgr. Lenka Višňovská sa opýtala, že k čomu je tento projekt. 

 

Starosta povedal, že to je na rekonštrukciu cesty na Orgovánovej a Pažitnej ulici. 

 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 15 zápisnice. 

 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 233 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje  
Spoluúčasť na financovaní projektu: „Dobudovanie technickej infraštruktúry v obci“.  

 

Hlasovanie 

(hlasovanie č.16) 

 

za: 6, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

 
 

Za 
 

6 
 

Bibiána Levická, Jaroslav Jacko, 

Ladislav Marošník, JUDr. Matúš Baranec, 

Andrej Lajoš, Mgr. Lenka Višňovská 
 

 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

 

 

 

 

 



2. Spoluúčasť na financovaní projektu: „Skvalitnenie sociálnych zariadení v Materskej škole“ 

 

Starosta oboznámil poslancov so zámerom projektu. 

 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 16 zápisnice. 

 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 234 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje  
Spoluúčasť na financovaní projektu: „Skvalitnenie sociálnych zariadení v Materskej škole“.  

 

Hlasovanie 

(hlasovanie č.17) 

 

za: 6, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

 
 

Za 
 

6 
 

Bibiána Levická, Jaroslav Jacko, 

Ladislav Marošník, JUDr. Matúš Baranec, 

Andrej Lajoš, Mgr. Lenka Višňovská 
 

 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

 

3. Nákup 4 kolesovej kosačky do sumy 5 500 € 

 

Starosta vysvetlil, že kosačka bude slúžiť na kosenie voľných plôch na cintoríne a po obci. 

Starosta navrhol, aby mal vymedzený rámec od do na nákup kosačky.  

 

Poslankyňa Bibiána Levická navrhla zvýšenie sumy do 6000 €. 

 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 235 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje  
Nákup 4 kolesovej kosačky do sumy 6000 €.  

 

 

 

 

 

 

 

 



Hlasovanie 

(hlasovanie č.18) 

 

za: 6, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

 
 

Za 
 

6 
 

Bibiána Levická, Jaroslav Jacko, 

Ladislav Marošník, JUDr. Matúš Baranec, 

Andrej Lajoš, Mgr. Lenka Višňovská 
 

 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

 

 

11. Diskusia 

 

a) Poslanec JUDr. Matúš Baranec sa opýtal, že či pri predaji doposiaľ predaných obecných 

pozemkov sa postupovalo správne. 

 

Starosta povedal, že sa postupovalo správne. 

 

Starosta povedal, že dá urobiť nový znalecký posudok na pozemky na Pažitnej ulici. 

 

b) Starosta oznámil poslancom, že čistenie rigolov Fingovka, na Orgovánovej ulici za Stojilovou 

v dĺžke 100 m a pozemku na Pažitnej ulici bude stáť 5000 €. Povedal, že mulčovací stroj po sebe 

nezanechá odpad. 

 

c) Folklórne slávnosti – porozmýšľať do ďalšej schôdze či sa budú organizovať alebo nie. 

 

d) Rodinné oslavy do 60 ľudí. 

 

e) Starosta oznámil poslancom, že s kosením obce bude problém. 

 

f) Starosta povedal, že náklady na chodník na Hlavnej a Orgovánovej ulici sa prerokujú na 

najbližšom obecnom zastupiteľstve. Na Orgovánovej ulici ide o opravu chodníka, rigola 

a mostíkov. Na Hlavnej ulici je to úsek od Reformovaného kostola po Palkovú. Ide o opravu 

chodníka a mostíkov. 

 

g) Poslankyňa Mgr. Lenka Višňovská sa opýtala starostu, že v akom štádiu je riešenie výstavby 

čističky odpadových vôd. 

 

Starosta povedal, že s okolitými obcami je jednanie ohľadom čističky odpadových vôd 

momentálne pozastavené. 

 

 

 

 

 

 

 

 



12. Záver 

 

Keďže program rokovania OZ bol vyčerpaný, starosta obce Mgr. Jozef Jastrab poďakoval 

všetkým prítomným za účasť na tomto zasadnutí a ukončil 17. zasadnutie obecného 

zastupiteľstva v Novosade. 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                              __________________ 

                                                                                                 Mgr. Jozef Jastrab 

                                                                                                      starosta obce     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia: 

                           JUDr. Matúš Baranec    __________________ 

 

                           Bibiána Levická            __________________ 

 

 

Zapisovateľ: 

                           Mgr. Martin Feďák      __________________ 


